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باران در راه تهران 
هواشناسی  سازمان  داده های  اساس  بر 
آغاز  جاری  ماه  اوایل  از  فرانرمال  بارش های 
می شود، ضمن این که میزان بارندگی های کشور 
۲۰ درصد بیشتر از میانگین ۳۰ ساله بوده است. 
بر اساس داده های مرکز ملی اقلیم و مدیریت 
سال  هواشناسی،  سازمان  خشکسالی  بحران 
گذشته پس از پایان هفته چهارم پاییز در ۱۲ 
استان کشور حتی یک قطره باران هم نباریده بود 
و میانگین بارش حدود ۱۰ استان نیز کمتر از یک 

میلی متر بود.
استان  اداره کل هواشناسی  اعلام  اساس  بر 
تهران، از بعد از ظهر فردا با نفوذ سامانه بارشی 
 ۳( چهارشنبه  روز  تا  آن  متناوب  فعالیت  و 
آبان ماه( آسمان نیمه ابری تا ابری، در بعضی 
ساعت ها وزش باد نسبتا شدید و بارش پراکنده 
برق پیش بینی  و  احتمال رگبار و رعد  با  باران 
بررسی  اساس  بر  ایسنا،  گزارش  به  می شود. 
نقشه های پیش یابی و تحلیل الگو های همدیدی 
طی امروز و فردا )۱ و ۲ آبان ماه( آسمان استان 
صاف تا قسمتی ابری، در بعضی ساعت ها همراه 
با وزش باد، در نواحی غربی گاهی افزایش باد 

پیش بینی می شود.
از بعد از ظهر فردا با نفوذ سامانه بارشی و 
فعالیت متناوب آن تا روز چهارشنبه )۳ آبان ماه( 
آسمان نیمه ابری تا ابری، در بعضی ساعت ها 
وزش باد نسبتا شدید و بارش پراکنده باران با 
احتمال رگبار و رعد و برق به ویژه در نیمه غربی 
و شمالی استان و در ارتفاعات رخداد مه و بارش 
باران، در قله ها بارش برف و باران مه و گاهی 
کولاک پیش بینی می شود.بر اساس اعلام اداره 
کل هواشناسی استان تهران، فیروزکوه با کمینه 
دمای یک درجه سانتیگراد سردترین نقطه استان 
تهران در ۲۴ ساعت گذشته گزارش شده است.

تا کمی ابری،  آبان ماه صاف  تهران ۲  آسمان 
ابر  افزایش  از ظهر  بعد  در  و  باد  گاهی وزش 
با حداقل دمای ۱۷ و حداکثر دمای ۲۴ درجه 
سانتیگراد و طی چهارشنبه )۳ آبان ماه( نیمه ابری 
و وزش باد در بعضی ساعت ها، بارش پراکنده 
و  با حداقل دمای ۱۵  باد شدید  باران و وزش 
پیش بینی  سانتیگراد  درجه  دمای ۲۳  حداکثر 
می شود.  هم چنین داده های مرکز ملی اقلیم و 
مدیریت بحران خشکسالی سازمان هواشناسی 
کشور نشان می دهد گیلان با میانگین دریافت 
حدود ۱۰۸ میلی متر باران، پربارش ترین استان 

کشور تا این لحظه است.

صدور بیش از یک میلیون کارت شناسایی 
برای اتباع خارجی

اتباع کارت ملی ندارند
وزیر کشور از صدور بیش از یک میلیون کارت 
شناسایی برای اتباع و ادامه صدور این کارت برای 

همه اتباع خارجی خبر داد.  
درباره  ایسنا،  با  گفت وگو  در  وحیدی  احمد 
شورای  مجلس  نمایندگان  از  یکی  اظهارات 
اسلامی مبنی بر پیش بینی » ارائه کارت ملی 
اتباع بیگانه به مهاجران «، گفت: اتباع کارت 
وجود  آنها  برای  شناسه ای  بلکه  ندارند؛  ملی 
دارد که همان مفهوم کد را دارد که اتباع با آن 

شناخته می شوند.
وی افزود: کارتی هم با عنوان کارت شناسایی 
وجود  به  باتوجه  که  دارد  وجود  آنها  برای 
کارت های شناسایی متعدد برای اتباع خارجی، 
سازمان مهاجرت به دنبال این است که حتی 
المقدور کارت ها را واحد کند که بتوان مدیریت 
بهتری را اعمال کرد.وزیر کشور تأکید کرد: این 
کار آغاز شده و بیش از یک میلیون نفر تاکنون 

کارتشان صادر شده است.
در همین حال اخیرا نیز سرپرست اداره کل 
تعاون، کار و رفاه اجتماعی سیستان و بلوچستان 
از شناسایی ۳۹۸ نیروی کار خارجی غیرمجاز در 

این استان خبر داد. 
خلیل احمد سلامی در گفت وگو با ایسنا افزود: 
در نیمه اول امسال در مقایسه با مدت مشابه 
دارای  کارگاه های  از  بازرسی  میزان  قبل،  سال 
نیروی کار خارجی در استان ۴۵ درصد افزایش 
یافته است.وی با بیان اینکه این بازرسی ها منجر 
به شناسایی ۳۹۸ شاغل خارجی غیرمجاز شد، 
اظهار کرد: ۵۷ نیروی کار ایرانی نیز در شش 
ماهه اول امسال جایگزین اتباع خارجی غیرمجاز 
در کارگاه های عمرانی و واحدهای تولیدی شدند.
همچنین سرپرست اداره کل تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی استان از معرفی ۳۵ کارفرمای متخلف 
به دادگاه برای به کارگیری اتباع خارجی غیرمجاز 
هم خبر داد و افزود: در این خصوص، بیش از 
۴ میلیارد ریال جریمه از کارفرمایان متخلف در 

سطح استان وصول شد. 
سلامی ادامه داد: بر اساس بند ج ماده ۱۱ قانون 
تنظیم بخشی از درآمدهای دولت، هر کارفرمایی 
که از نیروی کار خارجی غیرمجاز استفاده کرده و 
یا در مشاغلی به جز شغل تعیین شده در پروانه 
کار اقدام کند، به ۵ برابر حداقل دستمزد برای 
هر روز اشتغال یعنی معادل ۸ میلیون و ۸۴۷ 

هزار و ۱۴۰ ریال جریمه می شود.

 برای کدام عمل زیبایی بیشترین مراجعه کننده را 
دارید؟

 بیشترین مراجعه کننده به ما برای زیبایی صورت 
است، هم غیرجراحی و هم جراحی، غیرجراحی مانند 
تزریق فیلر، چربی و بوتاکس.عمل زیبایی بینی نسبت 
به سایر عمل های زیبایی در ایران بیشتر است، بعد از 
آن عمل لیفت صورت، تزریق چربی های صورت و پلک 
فوقانی و تحتانی. احتمالاً بیشترین عمل بینی دنیا در 
ایران انجام می شود، برای همین به پایتخت بینی جهان 

معروف است.
 خیلی از تقاضا ها برای جراحی زیبایی بینی تقاضای 

درستی نیست، شما موافقید؟
 بله حتماً، ما هم دنبال این هستیم که عمل های 
واقعی انجام شود، امروز سیل عظیمی از مراجعه کننده 
داریم که اصلاً نیاز به جراحی زیبایی ندارند. از هر ۱۰۰ 
نفر مراجعه کننده ۳۰ نفر آن ها به عمل نیاز دارند، ۳۰ 
نفر دیگر واقعاً نیازی به عمل ندارند، اما به دلیل مسائلی 
مانند مد روز یا مواردی مانند چشم و هم چشمی خواستار 
هم  مانده  باقی  درصد  هستند، ۴۰  بینی  زیبایی  عمل 
کسانی هستند که هم می توانند عمل کنند و هم می توانند 
عمل نکنند بنابراین سلیقه خودشان برمی گردد.اما دنبال 
به طور  چراکه  هستیم  لازم  غیر  عمل های  این  کاهش 
نگران کننده در حال افزایش هستند. درهرصورت نیاز 
به عمل جراحی زیاد نیست و برخی مواقع جو تبلیغاتی 
که در فضای مجازی اتفاق می افتد باعث می شود تعداد 
عمل های زیبایی افزایش پیدا کند. خیلی از انجمن های 
مانند  کنند  فرهنگ سازی  هستند  تلاش  در  هم  بزرگ 
انجمن جراحان پلاستیک و زیبایی ایران که تلاش داریم 
آگاهی بدهیم که مردم بدانند همیشه و تحت هر شرایطی 

نیاز به عمل جراحی نیست.
 اما مطمئناً خیلی بیشتر از سایر رشته های پزشکی 

هست که افراد دوست دارند ورود کنند؟
 مشکل چیز دیگری هم هست، وقتی تعرفه های 
پیدا  کاهش  دیگر  رشته های  درآمد  نرفته  بالا  درمانی 
کرده و واقعی نیست، وقتی درآمد کاهش پیدا می کند 
این افراد متاسفانه وارد رشته جراحی پلاستیک می شوند 

بدون دانش کافی.
 الان از چه رشته هایی و چه افراد غیر متخصصی وارد 

حوزه جراحی پلاستیک می شوند؟
بدون  که  هستند  مختلفی  رشته های  متاسفانه   

دانش ورود پیدا کرده اند.
 مگر جراحی پلاستیک برای زیبایی تخصص لازم 

ندارد چه طور این افراد ورود می کنند؟
هرچقدر  است،  زیاد  کشور  وسعت  و  جمعیت   
بالاخره یک جا های  هم واحد های نظارتی تلاش کنند 
شکاف وجود دارد و واقعاً نمی شود نظارت کامل داشت، 
تلاش  دارند  همه  پزشکی  نظام  تا  بهداشت  وزارت  از 
اتفاقات  این  که  دارد  اما یک جا هایی وجود  می کنند، 
می افتد و نمی شود هم کاری کرد، این موارد را خود مردم 
باید کمک کنند، ما دنبال پیشگیری هستیم و می خواهیم 
مردم به دام این سودجویان نیفتند و این فقط با آگاهی 
انتخاب  در  باید  به مردم ممکن است، مردم  رساندن 

خودشان برای مراجعه به پزشک دقت کنند. 
 برخی از انجمن های علمی در رشته های دیگر اسامی 
افراد متخلف را اعلام می کنند، مثلاً انجمن روانشناسی 
ایران اسامی افراد و صفحه های مجازی که غیرمجاز بودند 
یا حتی در مواردی اصلاً روانشناس نبودند را شناسایی و 
اعلام کرد، چرا انجمن جراحان پلاستیک برای معرفی 

افراد غیرمتخصص اقدام مشابهی انجام نمی دهد؟
 ما هم شناسایی کردیم، اما به شکل عمومی معرفی 
نکردیم؛ ما یک انجمن علمی هستیم و در مدتی که من 
مسئولیت دارم جلسات زیادی با واحد های نظارتی از 
نظام پزشکی، پزشکی قانونی، نظام پرستاری، دادستانی 
کل کشور، وزارت بهداشت و معاونت درمان دانشگاه های 
علوم پزشکی داشتیم و همه هم تعامل خوبی با ما دارند.

 خطر مرگ برای کدام عمل ها بیشتر است؟
مانند  ساده  زیبایی  عمل های  برای  احتمال  این   
جراحی بینی و لیفت صورت کمتر است. هرچقدر زمان 
عمل جراحی طولانی تر شود و فرد بیماری زمینه ای داشته 
باشد ریسک را بیشتر می کند و از طرفی تمام عمل های 
جراحی چنانچه توسط متخصص مربوطه و در محل و 

فضای مناسب انجام نشود مرگ بار خواهد بود.
 هزینه های جراحی زیبایی در ایران در مقایسه با 

کشور های جهان خیلی تفاوت دارد؟
 هزینه های جراحی زیبایی در ایران خیلی ارزان تر 

است.
زیبایی  و  پلاستیک  درخصوص جراحی  ما  کشور   
توریسم دارد؟ این که از کشور های دیگر برای انجام عمل 

زیبایی به ایران بیایند؟
از  خیلی  و  است  ارزان  ایران  در  زیبایی  جراحی   
ایرانی های مقیم خارج از کشور برای عمل زیبایی به ایران 
برمی گردند، همچنین توریسم درمانی هم داریم، اما دارد 

کم می شود.
 چرا؟

وارد  غیرمتخصص  افراد  که  دلیل  همین  به   
طوری که  شده اند،  زیبایی  و  پلاستیک  جراحی  حوزه 
تبلیغات شان سبب شده حتی توریسم هم به دام شان 
بیفتد، عوارض این عمل ها زیاد شده لذا وجهه پزشکی 
به جراح  عمل  اتاق  می کند.اجاره  مختل  دارد  را  کشور 

و  مرگ ومیر  »موارد  زیبایی؛  عمل  برای  نامتخصص 
عوارض بعد جراحی های زیبایی دارد بیشتر می شود«

 شما گفتید جراحی بینی در ایران زیاد است و البته 
حدود ۷۰ درصد موارد می تواند انجام نشود، یک جراح 
به  یا  می کند  جراحی  خودش  تشخیص  با  پلاستیک 

تقاضای مراجعه کننده پاسخ مثبت می دهد؟
 یک جراح به هر دوی این موارد توجه می کند، هم 
تشخیص خودش و هم نیاز مراجعه کننده؛ ما علاوه 
باید  ما  می خوانیم،  هم  روانپزشکی  دروس جراحی  بر 
ارزیابی کنیم و تشخیص بدهیم کسی که از ما تقاضای 
جراحی بینی اش را دارد وضعیت مساعدی دارد یا نه، 
زیبایی  به  آیا قضاوتی که نسبت  یعنی متوجه شویم 
خودش دارد درست هست یا خیر؛ اگر درست بود و 
ما می توانستیم کمک کنیم برایش گزینه عمل جراحی 

را انجام می دهیم، اما در غیراین صورت قبول نمی کنیم.
 تقاضا برای کدام جراحی زیبایی درحال بیشتر شدن 

است؟
 نسبت به ۱۰ سال قبل تقاضا برای جراحی پلک و 

لیفت پیشانی و صورت دارد بیشتر می شود.
زیبایی یک جراح پلاستیک چه  از جراحی  به غیر   

عمل های دیگری انجام می دهد؟
 شاید تا ۳۰ درصد جراحی های یک فوق تخصص 
باشد،  زیبایی  عمل های  به  مربوط  پلاستیک  جراحی 
۷۰ درصد جراحی های ما مربوط به عمل های ترمیمی 
هست. مثلاً اگر انگشت دست کسی قطع شود، یک 
جراح پلاستیک باید پیوند بزند، اگر در تصادفی بخشی از 
گوشت بدن از بین رفته است ترمیم آن به عهده جراحی 

پلاستیک است.
 سخت ترین جراحی کدام است؟

 فری فلپ یا همان فلپ آزاد عمل سنگینی است، 
در مواردی براثر حوادث، گوشت قسمتی از بدن برداشته 

شده و ما برای ترمیم مجبور هستیم از نقطه دیگری از 
بدن گوشت برداریم و جای آن محل حادثه پیوند بزنیم. 
یا عمل های قطع انگشت و دست عمل های طولانی ای 
هستند، من یک بار برای پیوند دستی که قطع شده بود 

حدود ۱۳ ساعت در اتاق عمل بودم.
 موارد اسیدپاشی به شما مراجعه می کنند؟

 بله مراجعه می کنند.
 چرا در مواردی که اسید بخشی از بدن را آسیب زده 

ترمیم های خوبی انجام نمی شود؟
 برای این که تخریب آن واقعا بالا است، سوختگی 
چند لایه از پوست و بدن را تخریب می کند، اما اسید 
حتی تا استخوان هم سبب تخریب می شود، لذا بازسازی 

و ترمیم آن سخت است.
 اگر کسی توسط اسید آسیب دید یا با آسیب پاشی 

مواجه شد بهترین اقدام اولیه چیست؟
 اولاً این که از اسید دوری کنند، مخصوصاً در موارد 

خاص مانند صورت و چشم.
 اما مواردی هست که اسید را می پاشند...

بله متاسفانه وجود دارد، اولین کار شست وشو است، 
بلافاصله باید شست وشو انجام داد، یا اگر روی لباسی 

هست باید از بدن خارج شود.
درباره  نمی دهد،  پوشش  بیمه  را  زیبایی  جراحی   
بیمه ها  گفتید چه طور،  که  ترمیم هایی  یا  سوختگی ها 

پوشش دارند؟
می دهد.  پوشش  بیمه  را  سوختگی  خوشبختانه   
توانمندی ما در این باره در کشور زیاد است و تقریباً 
کمتر کسی پیدا می شود برای چنین عمل های ترمیمی 

بخواهد به خارج از کشور برود.
 آماری از تعداد جراحان پلاستیک در کشور داریم؟

 در انجمن ما بالای ۴۲۰ نفر فوق تخصص جراحی 
پلاستیک در ایران داریم.

اجاره اتاق عمل به  جراح غیرمتخصص 

زیبایی به قیمت جراحت
مدُ، چشم و هم چشمی، یا نیاز واقعی؛ هرچه هست تقاضا برای جراحی زیبایی بینی افزایش پیدا کرده، طوری که ایران به »پایتخت جراحی زیبایی بینی در 
جهان« معروف شده است. اما نگرانی ها در مقابل افزایش تقاضا برای انجام جراحی زیبایی از جایی بیشتر می شود که این جراحی ها توسط افراد نامتخصص 
انجام شوند؛ »رشته هایی که تخصص لازم در این زمینه ندارند به کار جراحان پلاستیک ورود کرده اند و وقتی آموزش لازم را ندیده باشند ریسک و عوارض 
جراحی بالا می رود.« این جمله را علیرضا صابری، دبیر انجمن علمی جراحان پلاستیک و زیبایی ایران می گوید. صابری می گوید: »ارزان بودن جراحی زیبایی 

و دسترسی آسان به افراد غیر متخصص سبب شده تعداد متقاضی افزایش پیدا کند.« بخش هایی از این گفتگو را در ادامه می خوانید: 

از هر 100 نفر 
مراجعه کننده 

۳0 نفر آن ها به 
عمل نیاز دارند، 

۳0 نفر دیگر واقعاً 
نیازی به عمل 

ندارند، اما به دلیل 
مسائلی مانند مد 

روز یا مواردی 
مانند چشم 

و هم چشمی 
خواستار عمل 

زیبایی بینی 
هستند

نایب رئیس  شهردار،  حضور  با  شهرداری  اداری  شورای 
شورای  هوشمندسازی  و  معماری  شهرسازی،  کمیسیون 
اسلامی شهر، قائم مقام، معاونین، مدیران ارشد، عملیاتی و 

میانی شهرداری این کلان شهر برگزار شد.
نایب رئیس  شهردار،  حضور  با  شهرداری  اداری  شورای 
شورای  هوشمندسازی  و  معماری  شهرسازی،  کمیسیون 
اسلامی شهر، قائم مقام، معاونین، مدیران ارشد، عملیاتی و 

میانی شهرداری این کلان شهر برگزار شد.
محکومیت جنایات رژیم صهیونیستی در به شهادت رساندن 

صدها تن از مردم مظلوم غزه
 شهردار کلان شهر شیراز با محکومیت جنایات هولناک و 
وحشتناک رژیم سفاک صهیونیستی در به شهادت رساندن 
مردم مظلوم غزه، اظهار کرد: جنایات هولناک و وحشیانه رژیم 
سفاک صهیونیستی در حمله به بیمارستان المعمدانی و به 
شهادت رساندن صدها تن از مردم مظلوم، بار دیگر چهره 
نحس و خبیث این رژیم کودک کش صهیونیستی را عیان کرد.
محمدحسن اسدی در این گردهمایی به تشریح وضعیت 
شهرداری شیراز در یک سال گذشته پرداخت و تصریح کرد: 
تمامی تلاش خود را به کار گرفتیم تا نبض شهرداری در خدمت 

به مردم به خوبی بزند.
شهردار کلان شهر شیراز گفت: تمامی تلاش خود را برای 
افتتاح، بهره برداری و آغاز عملیات اجرایی پروژه های متعدد 
از کلان شهر  »شیراز؛  تر  متفاوت  تا چهره ای  کرد  خواهیم  
سومین حرم اهل بیت)ع(« را در آبادانی و پیشرفت ترسیم 

کنیم.
این مقام ارشد مدیریت شهری شیراز به حضور خود در 
چهار بازدید نظارتی در چهار منطقه شهرداری با حضور رئیس 
و اعضای شورای اسلامی شهر، معاونین و مدیران شهرداری، 
اشاره و بیان کرد: بازدیدهای نظارتی مدیریت شهری از مناطق 
یازده گانه و دیگر سازمان ها و دوایر این کلان شهر به منظور 
سال  سومین  در  امید  ایجاد  و  بهتر  خدمات رسانی  بررسی 

شورای اسلامی شهر شیراز کلید خورده و ادامه دارد.
از استقبال شهروندان اعم از ساکنین و کسبه هر منطقه در 
میز خدمت هایی که در این بازدیدها انجام می شود، اشاره و 
تصریح کرد: رضایت مردمی خط قرمز ما است و خدمت به 
مردم و حل مسائل آن ها در دیدار مستقیم و بدون واسطه 
اولویت مدیریت شهری است و مدیران شهرداری مکلف به 
برگزاری دیدارهای چهره به چهره و سرکشی مستمر از حوزه 
کاری وجغرافیای شهری تحت مدیریت خود هستند. شهردار 
کلان شهر شیراز به برگزاری بیش از ۲ هزار و ۲۰۰ جلسه طی 
بیان  و  اشاره  داشته،  که  دیدارهایی  منهای  یکسال گذشته 
کرد: تمامی تلاش خود را در زمان سکانداری شهرداری انجام 

می دهم تا ریل سازندگی شهر با سرعت و شتاب جلو رود.
می گفت،  سخن  شیراز  شهردار  قامت  در  که   اسدی 
دغدغه هایی نظیر تامین مسائل مالی و تلاش برای حل آن ها و 

رفع بدهکاری ها را نیز مطرح کرد.
همه ما مدیران نظام جمهوری اسلامی هستیم   و دست مردم 

مستضعف و خانواده شهدا را می بوسیم
این مقام ارشد شهری شیراز با تصریح بر اجرای طرح پیوند 

که در راستای تکریم و پاسخگویی به شهروندان در مناطق، 
محلات و مساجد انجام می شود، گفت: همه ما مدیران نظام 
جمهوری اسلامی هستیم   و ضمن احترام به همه شهروندان، 
مدیران قشر مستضعف هستیم و دست مردم مستضعف و 
خانواده شهدا را می بوسیم، پس دیدار با مردم در مساجد و 
تکریم خانواده معظم شهدا از اهمیت بسزایی برخوردار است.

او به ارائه دستاوردها و گزارش یک ساله شهرداری شیراز در 
صحن علنی شورای اسلامی شهر تحت عنوان »مهر تا مهر« 

نیز اشاره و از بازخوردهای مثبت آن خبر داد.
شهردار شیراز همچنین با توجه به نزدیکی فصل بودجه، 

نسبت به برنامه ریزی لازم تأکید کرد.
آمادگی شهرداری شیراز برای پاییز پربارش

 قائم مقام شهردار شیراز نیز با اشاره به حضور وزیر کشور 
در آیین افتتاح، بهره برداری و آغاز عملیات اجرایی ۶۲ پروژه 
به  دولت  و هیأت  رئیس جمهور  با سفر  شهرداری هم زمان 
فارس بیان کرد: در سفر ریاست جمهوری از شهرداری شیراز 

و نحوه اداره شهر تقدیر شد.
آرش فرج زاده با اشاره به اقدامات خوب و شاخص انجام 
شده، در برخی از حوزه ها نیاز به توجه و تمرکز بیشتر داریم، 
تصریح کرد: شهرداری در حوزه درآمدی به یک تحرک به ویژه 
با دو مرحله ای شدن پروانه ها نیاز دارد.او تأکید کرد: بیش از 
۲هزار پروژه داریم که باید توجه بیشتری به وضعیت تحقق 

بودجه ای آنها ایجاد شود.
پاییز  برای  آمادگی  بر  همچنین  شیراز  شهردار  قائم مقام 
پربارش و رفع مشکلات احتمالی مناطقی که نقاط آسیب پذیر 

دارند و جدیت برخورد با تخلفات و سدمعبر تأکید کرد.
تحقق ۱۰۲درصدی بودجه سال گذشته شهرداری شیراز 

حمیدرضا اسماعیلی با بیان اینکه در زمستان ۱۴۰۱ رکورد 
بسیار خوبی در بحث درآمد شهرداری ایجاد شد، یادآور شد: 
بودجه ۱۵ هزار میلیارد تومانی سال گذشته شهرداری شیراز در 
متمم بودجه به ١٨ هزار میلیارد تومان افزایش یافت که ۱۰۲ 

درصد تحقق پیدا کرد.
معاون مالی و اقتصادی شهرداری شیراز با تصریح بر این 
نکته که در بحث پرداخت مطالبات پیمانکار به روز هستیم، 
اعلام کرد: تا پایان شهریورماه مطالبات بهره برداران اتوبوس و 

میی بوس و  پیمانکاران فضای سبز پرداخت شده است.
اسماعیلی همچنین خرید نردبان آتش نشانی به مبلغ ۲.۵ 

میلیون یورو را نیز دیگر اقدامات این معاونت برشمرد.
استفاده  تسهیلات  از  شهر  اداره  برای  شیراز  شهرداری 

نمی کند
با  شهر  اداره  بر  مبنی  نادرست  گزارش های  ارائه  به  او 
تسهیلات  گفت: این گزارش ها اشتباه است و ما برای اداره 

شهر از تسهیلات استفاده نمی کنیم.
دکتراسماعیلی تصریح کرد: ما با استفاده از منابع داخلی 

شهرداری، مناطق و سازمان ها کار را پیش می بریم.
مختلف  پروژه های  موعد  از  زودتر  افتتاح  و  بهره برداری 

شهرداری شیراز در سفر ریاست جمهوری
معاون فنی و عمرانی شهرداری شیراز نیز در این جلسه 
مجموعه  فارس،  به  ریاست جمهوری  در سفر  کرد:  اظهار 

معاونت فنی و عمرانی با همکاری دیگر سازمان ها، پروژه های 
مختلفی را به بهره برداری رساند که افتتاح زودتر از موعد مقرر، 

ویژگی مهم آنها بود.
مقاوم سازی  و  تعریض  پروژه  اجرای  گفت:  امین  محمد 
پل سلمان فارسی، بهره برداری بازار پروتئین، بهره برداری از 
پردیس سینمایی استاد امین تارخ، پروژه لوله گذاری دروازه 
قرآن و … از مهم ترین فعالیت های این معاونت فنی و عمرانی 

شهرداری شیراز در یکسال گذشته بود.
او بیان کرد: در خصوص جهش آسفالت نیز اتفاق بزرگی 
رقم خورده است، چرا که به یکی از نیازهای اصلی شهروندان 

پاسخ داده شد.
دایرة المعارف و سمفونی شیراز در مرحله عقد قرارداد قرار 

دارند
از  کوتاه  گزارشی  ارائه  با  فرهنگی شهرداری شیراز  معاون 
و  اجتماعی  فرهنگی،  سازمان  در  شده  انجام  فعالیت های 
ورزشی گفت: باغ کودکان  ٧٠ درصد پیشرفت فیزیکی دارد و تا 

دی ماه تکمیل می شود.
گردشگری  اتوبوس های  اینکه  بیان  چوبینی  محمدعلی 
بهسازی  افزود:  است،  شده  بهسازی  شیراز  شهرداری 
فرهنگسراها و سالن های ورزشی متعلق به شهرداری نیز در 

دست اقدام است.
او همچنین خاطرنشان کرد: دائره المعارف و سمفونی شیراز 

در مرحله عقد قرارداد قرار است.
۱۷ هزار و ۸۰۰ متر مربع به سرانه ورزشی شهر شیراز اضافه 

می شود
معاون فرهنگی شهرداری شیرازگفت: با کلنگ زنی ۱۱ سالن 
ورزشی غیر توپی در سفر هیأت دولت به شیراز با فضای مجزا 
استفاده بانوان و آقایان بصورت جداگانه در مناطق یازده گانه 
۱۷ هزار و ۸۰۰ متر مربع به سرانه ورزشی کلانشهر شیراز اضافه 

می شود.
او به برگزاری همایش فرهنگ شهروندی برای نخستین بار 

نیز اشاره و بیان کرد: ریل گذاری خوبی برای توسعه فعالیت 
های حوزه فرهنگ شهروندی در بخش های مختلف صورت 

گرفت وباید دراین بخش سرمایه گذاری کرد.
چوبینی افزود: به زودی عملیات اجرایی ساخت فرهنگسرای 
تعذیه آغاز خواهد شد و با مشخص شدن پیمانکار مربوطه 
پس از طی شدن مراحل قانونی احداث ساختمان کافه کتاب 
و بوستان ویژه بیماران اوتیسم نیز ظرف یک ماه کلید می خورد.
او گفت: احداث ۲۰ زمین چمن مصنوعی و مرمت مرکز 

شیرازشناسی نیز در دست اجرا قرار دارد.
باید  کرد:  تصریح  شیراز  شهرداری  فرهنگی  معاون 
زیرساخت های فرهنگی و هنری کلان شهر شیراز تقویت شوند.
بهره برداری  به  به زودی  آزادی  بوستان  موزیکال  آبنمای 

می رسد
و خدمات شهری شهرداری شیراز  زیست  محیط  معاون 
نیز در شورای اداری شهرداری این کلان شهر اظهار کرد: طی 
یکسال گذشته برای نخستین بار عملیات اجرایی تصفیه خانه 
لوکال شیراز به ارزش ۲۳۵ میلیارد تومان در دستور کار قرار 
گرفت که ١٠٠ لیتر بر ثانیه خروجی دارد و با بهره برداری از آن، 

مشکل آبیاری باغ های قصردشت مرتفع می شود.
غلامرضا غلامی ادامه داد: در زیباشهر نیز با همکاری یک 
شرکت دانش بنیان به یک شیوه جدید، یک تصفیه خانه در 
دست احداث است که با خروجی ٣٠٠ لیتر بر ثانیه وارد مدار 

بهره برداری قرار می گیرد.
و خدمات شهری شهرداری شیراز  زیست  محیط  معاون 
همچنین با ارائه گزارشی از اقدامات شهرداری این کلان شهر 
در ستاد تسهیلات سفرهای نوروزی ۱۴۰۲ و اربعین حسینی 
امسال، تصریح کرد: شهرداری شیرازاقدامات مؤثری در این 

زمینه انجام داد.
ارزیابی عملکرد سازمانی برای نخستین بار در شهرداری شیراز

شهرداری  انسانی  سرمایه  توسعه  و  برنامه ریزی  معاون 
شیراز در گردهمایی مدیران شهرداری این کلان شهر با اشاره 

به اقدامات انجام شده در بحث رفاهی، درمانی و معیشتی 
کارکنان شهرداری اظهار کرد: رایزنی با۴۲ درمانگاه برای مراجعه 
کارکنان به صورت انلاین با کد پرسنلی، به روز شدن نظام 
پرداخت خدمات درمانی، توزیع سبد کالا، عقد قرارداد با ١٢٨ 

مرکز رفاهی وخدماتی از جمله این اقدامات است.
محمدعلی راضی یکی از دغدغه های کارکنان شهرداری شیراز 
را موضوع استخدام و تبدیل وضعیت آنها ذکر کرد و در این 
خصوص گفت: یک هزار و  ۱۷۱ نفر از کارکنان ما از شرکتی به 
رسمی و قرارداد مدت معین تبدیل وضعیت شدند و پرونده 
۶۵۱ نفر از کارکنان نیز با ارتقای جایگاه به خبره تبدیل شده 

است.
او همچنین از تدوین سند ارتقای محلات خبر داد و گفت: 
ارزیابی عملکرد سازمانی برای نخستین بار در شهرداری این 

کلان شهر در دستور کار قرار گرفته است.
هوشمندسازی و بازآفرینی شهری سال آینده در دستور کار 

قرار خواهد گرفت
سرپرست معاونت شهرسازی و معماری شهرداری شیراز 
در جلسه شورای اداری شهرداری عنوان کرد: سال گذشته 
موضوع افزایش تراکم به میزان یک طبقه به صورت گسترده 

در دستور کار قرار گرفت.
و ۲۴۰  راستا حدود ۲ هزار  این  در  افزود:  قلندری  مهدی 
هکتار افزایش طبقات در مناطق شهرداری داشتیم که عمدتا 

در سطح شهرداری منطقه ۹ بود.
او بیان کرد: یک هزار هکتاراز ارضی حریم شهر برای ایجاد 
سایت کاربری های مرتبط با مشاغل مزاحم جهت انتقال این 
مشاغل داشتیم و حدود ۳۰۰ هکتار اراضی حریم نیز برای 

نهضت ملی مسکن پیش بینی شده است.
قلندری گفت: در بافت فرسوده در راستای مصوبات شورای 
عالی شهر سازی برای اولین بار شهر شیراز بعنوان نخستین 

شهر ضوابط مرتبط را تصویب کرد.
سرپرست معاونت شهرسازی و معماری شهرداری شیراز 
ازخودکارسازی پاسخ استعلام به مناطق از ماه آینده از منطقه 
یک خبر داد و گفت: در این اقدام شاهد کاهش زمان صدور 

مجوزها برای شهروندان خواهیم بود.
طرح جامع کلان شهر شیراز در حال بازنگری است

او افزود: طرح جامع شهر نیز در حال بازنگری است که با 
افق سال ۱۴۱۵ در حال تهیه و تصویب است.

قلندری تصریح کرد: در راستای کمک و شفاف سازی قوانین 
و مقررات شهر سازی برخی از فصول طرح تفصیلی اصلاح شد 

که فرآیند تصویب در حال طی شدن است
سرپرست معاونت شهرسازی و معماری شهرداری شیراز 
با بیان اینکه ساماندهی ورودی های شهر در برنامه کاری 
قرار داده شده است، اعلام کرد: برای سال آینده هم برنامه 
بازآفرینی شهری و همچنین طرح  جامع هوشمندسازی، 
قرار  معاونت  این  کار  دستور  در  شهری  زیست  کیفیت 

دارد.
او گفت: طی سال گذشته در راستای اجرای مصوبات شورای 
اسلامی شهر شیراز کلیه کمیسیون های بررسی و تصویب 

طرح های سازه و تأسیسات تجمیع شد.

در شورای اداری شهرداری شیراز مطرح شد
تکریم ارباب رجوع و رضایت شهروندان خط قرمز شهرداری شیراز است


